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PÄEVAKORD:

1. 2024/2025 õppeaasta hoolekogu tööplaani kinnitamine
2. Arvamuse andmine kooli kodukorra kohta
3. Arvamuse andmine kooli arengukava kohta

1. 2024/2025 õppeaasta hoolekogu tööplaani kinnitamine

1.1. KUULATI:

Mariliis Aren tutvustab 2024/2025 õppeaasta hoolekogu tööplaani. Kokku saadakse iga kuu üks
kord novembrist juunini, taas kohtutakse kas augusti lõpus või septembri alguses. Kogu õppeaasta
jooksul  hoitakse  fookust  lastevanemate  kaasamisel  kooliellu  ja  jätkuvalt  õpilaste  koolirõõmu
toetamist.  Tööplaani  viidi  mõned  täpsustused  ja  lisad,  näiteks  kuulamine  kujundava  hindamise
muutmisest (mai), koolirõivastuse ja ühise üldmulje loomisest (juuni).
Seejärel hääletati tööplaani kinnitamise poolt. Poolt oli 11 liiget, vastu 0.

1.2. OTSUSTATI:

Kinnitada hoolekogu tööplaan aastaks 2024/2025 ühehäälselt.
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2.  Arvamuse andmine kooli kodukorra kohta

2.1. KUULATI:

Tiina Lohur tutvustas kooli kodukorda koos täienduste ja parandustega. Üles kerkis küsimus, kuidas
jõuaks kooliinfo ainult vajalike inimesteni. Stuudiumis on palju nö müra ehk mittevajalikku infot
(inimeste emotsionaalsed kommentaarid, saadetud valedele sihtgruppidele). Karita Rander edastab
info inimestele, kes saavad reguleerida suhtlemist Stuudiumis. Samas on Stuudium ametlik kooli
infokanal, FB-grupid võivad lisaks olla, aga kõik oluline peab ka Stuudiumis olema.
Arutelu  tekitas  ka  sporditunnist  vabastuse  teema lapsevanema soovil.  Kui  palju  peab  ja  oskab
lapsevanem tervislikku seisundit kirjeldada ning kas õpetajal on kompetentsi kohandada harjutused
vastavalt lapse tervislikule seisundile? Kõlama jäi mõte, et kohtlema peaks õpilasi võrdsetel alustel
(kõik kehalise õpetajad),  kohusetundlikud õpilased ei pea kannatama üksikute tundidest viilijate
pärast.
Vaadati  üle  teema:  õpilaspileti  kehtivusaeg  kooli  vahetumisel  keset  õppeperioodi  ja  selle
kehtetukstunnistamine  peale  kooli  lõpetamist.  Kuidas  tõestab  õpilane  oma  seisust,  kui  tal  on
õpilaspilet kehtetuks tunnistatud? Leiti, et õpilaspileti teemat reguleeriv määrus on nö vananenud ja
ebaloogiline, kuna tänapäeval on kasutuses elektroonilised õpilaspiletid, lisaks õpilane ollakse igal
ajal, ka siis, kui õpilaspilet on kehtetu.

2.2. OTSUSTATI:

Teadmiseks võetud.

3.  Arvamuse andmine kooli arengukava kohta

3.1. KUULATI:

Mariliis Aren annab ülevaate arengukava enda kommentaaridega. Saab üle vaadatud ja kohendatud
sõnastust.

3.2. OTSUSTATI:

Teadmiseks võetud.

Türi Põhikooli hoolekogu järgmine koosolek toimub 14.01.2025.

Mariliis Aren Marge Laagemann
Juhataja Protokollija


